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Referat 
Bestyrelsesmøde 14. januar 2025 

Til stede:  Erland, Inglev, Ivan, John, Dorthe, Kim  
 
Fraværende: Ole 
 
Sekretær:  Conny 
 
       
       
  
Punkt 1: Underskrift af referat fra seneste møde 
 
Referatet blev underskrevet uden kommentarer 
 
Opfølgning af tjekliste 
 
Forslaget fra Morten Revsbech om sand/frø-sække bliver igangsat.  
 
Der afholdes et møde mellem Poul Møller, Kim og Inglev vedr. strømpriser.  
 
Vi skal huske vi kan søge foreningspuljen om forskellige ting til ca. 30.000,- Puljen åbner 
1. februar.  
Vi kunne godt bruge 10 nye udslagsmåtter. Baneudvalg afleverer en oversigt til Inglev 
over, hvad de koster, hvor de skal købes etc.  
 
Vi skal have søgt SIS om et beløb til forbedring af kloaker. Inglev har de oplysninger han 
skal bruge.  
 
Der har været lidt uro omkring vinterbanen. Scorekort og konverteringstabeller er lavet og 
hænger begge i gangen. 
 
Vi mangler stadig skilte til Driving Range, så spillere kan se, hvor langt de har slået.  
 
Punkt 2: Økonomi 
 
Gennemgang af balance 
Inglev gennemgik balancen. Tallene overholdes og balancen ser stadig fin ud. 
 
Restancelisten 
Der er ingen restance pt. da kontingentbetalinger først er på vej ind på kontoen.  
 
Punkt 3: Rentetilpasning 
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Inglev fortalte om den kommende rentetilpasning på det lille lån. Inglev taler med Nykredit 
inden han bestemmer sig for et F-2 eller F-5% lån. 
 
Punkt 4: Budget 2025  
 
Færdiggøres i den nærmeste fremtid.  
 
Punkt 5: Robotplæneklippere, status  
 
Vi har nu købt 4 store og 2 små robotklippere fra Husqvarna, som leveres tidligt forår. Af 
sikkerhedshensyn er der tegnet en servicekontrakt.  
Der vil blive afholdt introduktion/instruktion, som Erland, Kim, Ivan og Vagn skal deltage i.  
Inglev havde udarbejdet en oversigt m. budget over de ’eldrevne GPS styrede 
robotklippere’, som blev omdelt på mødet, og som er sendt til dem, der har doneret beløb 
til projektet.  
 
Punkt 6: Skal investeringsønskeseddel genoptages? 
 
Man enedes om, at det var en god ide at genoptage denne, så vi har et overblik over, hvad 
det er vi har brug for, i god tid før der skal søges fonde etc. Kontoret renskriver og 
Bestyrelsen/Greenkeeperne kommer med input. Listen tages med hver 3. måned på 
bestyrelsesmøde. 
 
Punkt 7: Fritspil  
 
Referat styregruppemøde 
Erland refererede kort fra Styregruppemødet. Der er ikke så meget nyt. De samme 9 
klubber fortsætter og kontingentet er fortsat 900 kr.  
Steen Krarup havde sendt forskelligt statistik, som blev gennemgået på mødet.  
Vi ender på 2. pladsen for flest spillede runder m. 3143 runder. Hvalpsund ligger på 1. 
pladsen med 5055 runder.   
 
Punkt 8: Bestyrelsens Nytårsbrev 
 
Brevet blev gennemgået og er efterfølgende sendt til alle medlemmer. 
 
Punkt 9 og 10: Medlemstilgang/strategi – DGU Rekrutteringstilbud 
 
Vi har haft 2 medlemmer på ’kursus’ i rekrutteringstilbud, og det meste af det, der blev 
omtalt på kurset, gør vi allerede i forvejen, så i denne omgang, sender vi ikke flere afsted.  
Begynderudvalget tænker mange tanker om, hvad man kan gøre for at skaffe flere 
medlemmer, f.eks. golf og fitness, kvinder og golf, golf og brunch etc. Der arbejdes videre 
hermed.  
 
Punkt 11: Cafeen 
 
Erland og Inglev har afholdt møde m. Niels, og der blev refereret herfra.  
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Niels fortsætter 1 år mere, foreløbigt.  
Der var en del punkter omkring reparationer i Cafeen. Listen blev gennemgået og skal 
tages op på førstkommende hus- og baneudvalgsmøde, så de forskellige punkter kan 
blive udbedret. 
Billigugerne 28 og 33 aftales med kontoret. Køreplan for bestilt mad – f.eks. bestil og betal 
inden du går ud aftales også med kontoret.  
Niels foreslår, at åbningsmatchen bliver den 6. april, og det holder vi fast i. 
Kontoret skal huske annonce i Golfbladet om billiguge uge 28 og 33.  
 
Punkt 12: Generalforsamling 2025 
 
afholdes den 20. marts i cafeen. Golfbox er åben for tilmeldinger. 
Der arbejdes på indlæg, delberetninger etc.  
 
Punkt 13: Skive Kommunes jubilæumspulje 
 
Skive kan fejre 700-års købstadsjubilæum i 2026, og i den forbindelse er der afsat 
700.000,- kr. i en Jubilæumspulje, som støtter arrangementer indenfor idræt, kunst, kultur 
og erhverv i fejringsperioden.  
Man kan søge op til 50.000,- kr. til større eller mindre arrangementer, projekter og 
aktiviteter.  
Der er 3 ansøgningsrunder den 15. marts, 15. juni og 25. oktober 2025. Skal på 
bestyrelsesmødet i februar.  
Den 21. januar 2025 kl. 16:30 – 17:30 afholdes der orienteringsmøde for alle i Skive 
Theater.  
 
Punkt 14: Sport Academy Farsø, Greenfee-aftale 
 
Sport Academy Farsø arrangerer golfophold fra sidst i april til først i oktober.  De råder 
over 30 værelser Der er pt. 12 andre klubber med i en greenfeeaftale. De arrangerer alt. 
De reserverer golftiderne hos os. Når gæsterne har været på besøg i klubben, sender vi 
blot en faktura til Sport & Academy Farsø på greenfee. Vi får samme greenfee som 
Hvalpsund. Vi har sagt ja-tak til en aftale.  
 
Punkt 15: Nyt fra udvalgene 
 
Bane- og husudvalg  
Baneservice 
Begynder- og rekrutteringsudvalg   
Juniorudvalg – juniorerne har benyttet vintertilbuddet/indendørstræninge hos Knud. 
Matchudvalg   
PR-udvalg   
Sponsorudvalg  
APV-udvalg  
 
Punkt 16: Indkomne forslag/ideer fra medlemmer 
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2 medlemmer har foreslået, at der ingen restriktioner skal være på Flex 80+. Bestyrelsen 
var enige om, at der ikke ændres på de nuværende regler. Kontoret skriver til dem. 
 
Punkt 17: Underskrivelse af Revisionskrav  
 
Revisionskrav blev underskrevet af alle bestyrelsesmedlemmer på nær Ole. Han kommer 
ind på kontoret i god tid inden den 1. februar.  
 
Punkt 18: Eventuelt 
 
Hyldnings- og lederfest afholdes den 28. marts i KCS. Indbydelsen er ikke kommet 
endnu. Invitation sendes først til Bestyrelsen, derefter til udvalgte frivillige og 
medarbejdere. Vi kun ca. 12 billetter.  
 
Forårsmessen afholdes i år den 8. og 9. marts. 
Kontoret finder materiale frem efter to-do-listen, og sender kopi af bemandingsplan for 
2024 til Erland.  
Ivan og John hjælper med opstilling og nedtagning.  
 
 

Næste Bestyrelsesmøde 
Den 18. februar kl. 17:00 

(afbud fra Erland) 


